
Zápis z výboru MO LTM dne 3. 6. 2024 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Pošta: 

 

1. Zápis ze schůzí výborů MS  

    - Doksany ze dne 10.5. 

- Úštěk ze dne 23.5. 

        - Bohušovice ze dne 9.5. 

     - Lovosice ze dne 16.5. 

2. Podklady od SUS ohledně plánované konference (8.6.2024). 

3. Anonymní dopis směřovaný opětovně na vedení SUS s vazbou na plánovaný termín 

konference SUS. 

- Výbor bere na vědomí 

 

Různé: 

 

Bulant 

• 3.6. došlo ke schůzce s p.Volfem ohledně plánované akce IZS na Střeleckém ostrově, 

která se bude konat 22.6.2024 od 10-17h. Na RD by bylo zbudováno zázemí pro 

pořadatele. Za dobrou spolupráci nabídnuta odměna ve výši 10.000,- 

• 29.5. proběhla instalace garáže na připravené podloží z panelů na RD.  

• Bylo podáno daňové přiznání za MO LTM prostřednictvím datové schránky. 

• Podána žádost na katastr o prodloužení lhůty k odstranění nesouladu ohledně garáží na 

RD a to z důvodu požadavku na nové zaměření (geometrák) ze strany stavebního úřadu.  

 
Šťástka 

• Zúčastnil se slovení ryb v rámci vyhražování polí jezu v Doksanech a zajistil jejich vysazení 
do revíru. 

• Zajistil vysazení násady K3 od SUS, která byla přidělena na revír Ohře 1 a jeho podrevíry 
dne 23.5. 

• Všechny zve na rybářské závody, které bude pořádat MS Doksany dne 8.6.2024 od 6 
hodin na kempu Brozany.  

 
Čurda 

• 4.6. proběhne revize hasičských přístrojů pro RD a chatu v Doksanech.  
 

Novák 

• Litochovický pohár pro mládež na Ohři 1- termín je stanoven a schválen na 22.6.2024. 

Propozice k závodům zašle na vedoucí mládeže jednotlivých MS a také předá ke 

zveřejnění na webu MO Ltm. 

 

Turčín 

• Dne 23.5. dovezena násada K3 od SUS pro revír Ohře 1. Vysazeno 1000 kg cca 620 ks o 

prům. váze 1,6kg. Rozvoz a vysazení do revíru zajistil předseda MS Doksany p. Šťástka. 

• Rybochovná zařízení jsou díky srážkám plné a probíhá pravidelné krmení násad v cyklu 

úterý a čtvrtek. 

 



 

 

Durček 

• Požaduje po předsedovy dozorčí komise přidělit inventární číslo na nově zakoupenou 

sekačku a její zařazení do inventár. seznamu pro MS Lovosice. 

 

Tóth 

• Bude odstraněna cedule zákazu lovu na jezírku v Karaši a rybolov bude umožněn.  

• Dne 2.6. proběhly dětské závody v rámci MS Lovosice, účastnilo se pouze 8 dětí. 

 

Krpeš  

• Informoval o jednání v rámci proběhlého HO, kterého se zúčastnil místo předsedy. 

• V rámci SUS bude schválena jednotná míra okouna na 20 cm s platností od roku 2025. 

• Z požadavků MO LTM vzešlých z konference byly schváleny požadavky týkající se: 

o Po ulovení a ponechání si 2 vyjmenovaných ušlechtilých ryb, rybolov pro daný den 

končí; 

o Od 16.3 do 31.5. bude hájena veškerá bílá ryba nejen požadovaný cejn; 

o Na vyzvání RS bude lovící z lodi povinen přijet ke břehu k provedení kontroly; 

o Zvýšení míry candáta na 50 cm bylo zamítnuto. 

• Ze strany SUS byla zamítnuta předkládaná vize ze strany Rady ČRS ohledně jednotné 

povolenky, která je předkládána k projednání v rámci všech územních svazů v rámci 

plánovaných konferencí.    

 

 

Další jednání výboru MO se uskuteční po prázdninách 

dne 2. září 2024 (pondělí) od 17:30 hodin. 


